
Vážené dámy a pánové, 

 

po dvou letech se opět brněnské výstaviště připravuje, 

aby v říjnu na veletrhu WOOD-TEC  přivítalo 

milovníky dřeva nejen z České republiky, ale i z celého 

světa.  

Od svého vzniku v roce 1994 prošel veletrh WOOD-

TEC řadou změn, a to jak v důsledku vývoje trhu a 

dřevozpracujícího průmyslu, tak i na přání samotných 

vystavovatelů a návštěvníků. Veletrh se konal nejen 

v dobách největšího rozmachu dřevozpracujícího 

průmyslu, ekonomické stability a rovnováhy, ale prošel 

i obdobím ekonomické krize, stagnace a 

znovuobnovení hospodářské aktivity na trhu kolem dřeva. Za tuto dobu si vybudoval silné 

postavení ve svém oboru a to hlavně díky přízni tradičních vystavovatelů, firem, ale i 

drobných živnostníků, podnikatelů, věrných návštěvníků, mediálních partnerů, odborných 

svazů a asociací. Velmi si vážím této loajality, přízně a  dlouhodobé spolupráce. Troufám si 

tvrdit, že WOOD-TEC se stal jedním z nejprestižnějších veletrhů ve Střední Evropě právě 

díky všem těmto příznivcům mezi které patří i jeden z našich významných dlouhodobých 

partnerů – Svaz výrobců dřevozpracujících strojů a zařízení (SVDSZ). Profesionální 

spolupráce a komunikace výrazně přispěla k úspěchům a nynějšímu prestižnímu postavení, 

kterého veletrh WOOD-TEC dosáhl. Pevně věřím, že i nadále budeme v těchto aktivitách se 

SVDSZ pokračovat ku prospěchu a spokojenosti obou stran a hlavně Vás – členů a příznivců 

svazu.  

Závěrem bych rád poděkoval všem našim klientům, vystavovatelům, partnerům a odborným 

návštěvníkům za jejich přízeň. Pevně doufám, že jim účast na letošním veletrhu splní jejich 

očekávání a cíle. Zároveň bych rád pozval všechny členy svazu výrobců dřevozpracujících 

strojů a zařízení na veletrh. Jsem přesvědčen, že by si letošní WOOD-TEC neměla odborná 

dřevařská veřejnost nechat ujít. 
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